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Deltagere: FM Hanne Christensen, Louise Djernes, Lene Svenningsen, Jytte Graven, Nicoline 

Bertram, Elsebeth Nielsen, Mette Panum, Maybritt Pedersen, Malene Holland 

Suppleanter: Helle Skyttegaard, Tina Kjeldgaard 
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1. Valg af ordstyrer 

2. Valg af referent 

3. Godkendelse af dagsorden 

4. Budget & økonomi  

5. Evaluering af generalforsamling  

6. Psykiatrimødet d.4.maj 

7. Politisk kaffemøde Hjørring d. 9.maj 2022 

8. Status på lønforhandlinger 

9. Evt.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
BESTYRELSESMØDE   

 

Onsdag d.27.april 2022 kl.16.00-20.00 
Mellemgade 12. 9800 Hjørring    



 

 

 

 

 

 

1 Valg af ordstyrer 

  

 Mette Panum 

 

   2            Valg af referent 

  

 Louise Djernæs 

 

3 Godkendelse af dagsorden 

    Der blev besluttet at referent rollen går på tur efter navnelisten. 

  

 

   4 Budget & økonomi 

  

       Indledning:  

       Medlemstallet i sektoren er pr.31.03.22 2017 medlemmer.  

       Vi har 218 elever, elever der er på hovedforløb elever på grundforløb indgår ikke i       

       opgørelsen.        

        

      

 

       Konklusion:  

Der er en del penge på sektorens konto.  

 

Der er forslag om en tur til forbundshuset.  Og studietur til polen.  

  Erhvervs psykolog Malene Fris Andersen har skrevet en Bog der hedder stop stress, Måske 

et forslag til en temadag.  

Freddi Mayer, gå gladere hjem, også et forslag til et arrangement.  

        

Der blev redegjort for hvordan bestyrelsens økonomi bliver beregnet. Desuden blev der 

oplyst om hvordan vi har tradition for at dele forskellige arrangementer med de andre 2 

sektorer. Kvartalsmøderne blev også drøftet, de er for de tillidsvalgte i sektoren. 

Elevkontoens sammensætning og fordeling blev også gennemgået.  

Sektoren giver en blomst eller gavekort til en blomst til medlemmernes jubilæum hvis der 

kommer en invitation til sektoren eller tillidsrepræsentanten. 

 

Der er kvartalsmøde den 16. Maj. Forslag til emner kunne være Malene fris Andersen, 

misbrug i forhold til kolleger eller borgerne. Hanne finder en der kan komme og holde et 

oplæg for os. 

 

       Bilag:  Opgørelser pr. 31.2.2022 



        

 

 

5 Generalforsamling.  

                     Evaluering af generalforsamlingen d. 22.april 

 Konklusion: 

 Det var dejligt med den store tilslutning. Og godt med kampvalg til alle poster. 

 Bilag: 

                     Oversigt over bestyrelses  

 

    6. Psykiatrimødet d. 4.maj i København 

                     

Formålet er oplæg og drøftelse det faglige oplæg ”Bedre mental sundhed og en styrket 

indsats til mennesker med psykiske lidelser” oplæg til 10-års planen. 

 

Konklusion. 

Hanne Christensen deltager sammen med Helle og Maybritt. 

Det er vigtigt at vi tænker psykiatri hele vejen rundt, specialsektor, kommuner og 

psykiatrien.  

Vi skal være obs på om der kan være ting i oplægget der kan tages med i drøftelser med 

politikere på alle områder. 

 

Bilag. Invitationen til psykiatrimøde for tillidsvalgte. 

 

  

    

 7. Politisk kaffemøde i Hjørring d.9.maj 2022 

 Sektoren har inviteret SÆH udvalget ti politisk kaffemøde med TR/AMR på området  

 Igen et uforpligtende møde hvor vi kan tale frit om hvad vi ser der rører sig og hvad 

 Vi kan se der kan blive udfordringen fremadrettet, samt hører politikkernes visioner og  

 Tilgang til området i den nye periode. 

 Ønskeligt vi også kan invitere i Brønderslev kommune og i Regionen. 

 

 Konklusion: 

 Elsebeth, Hanne og Louise sætter sig sammen og laver en liste over emner til aftenen. 

 

 Der er et stort ønske om at der kan afholdes lignende møder for Brønderslev 

kommune. Der er også et forslag om at der laves et lignende møde for 

regionspolitikkerne for alle FOA afdelingerne og at det kan afholdes i FOA Vendsyssel, 

evt. i idrætscenter Vendsyssel. Hanne vil tage drøftelsen med de andre sektorformænd. 

evt dele mødet op i 3 og give de 3 områder tid til oplæg. Indholdet kunne være hvad er 

vores udfordringer og hvad skal politikkerne have fokus på.  

 Bilag: ingen 

      

       

 

                        



 

 

     8.  Status på lønforhandlingerne, kommunalt og regionalt       

 

 Regionen: specialsektoren har ikke hørt noget endnu. Regionshospitalet har 

forhandlet for sosu området. Psykiatrien har ikke forhandlet i år men gjorde det i 

efteråret. 

 

 Brønderslev: procedureaftalen er ikke overholdt, idet at forhandlingerne skulle være 

startet inden 1. april. Der pågår en drøftelse mellem ftr ´ne i kommunen om at de 

sammen skal beskrive de mangler udfordringer der er.  

 

 I Hjørring kommune er de indledende drøftelser udskudt endnu engang til den 17. maj.  

 

 

 

9. Evt.  

Information om aftale med Hjørring kommune omkring ansættelse af 

inspirationsansættelser. 

  

 

 

 

 

 

      

   

 

               

 

                        
                   

 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

      

 

                 

                

      



 

                   

  

 

 

 

                    

 

                     

                      

 

     

                      

     

                 

 

 

      

               

               

 

 

                          

       

 

               

 

        

 

                          

 


